
Gimnazija Vladimira Nazora 

Zadar 

22. prosinca 2015.god. 

 

Izvadak iz zapisnika  s 19. sjednice Školskog odbora 

održane 18.prosinca 2015.godine 

 

 
Mjesto održavanja sjednice: Školska knjižnica 

Vrijeme održavanja sjednice: 13,15 

Nazočni članovi ŠO: Ana Bjeliš, Suzana Matković, Anita Berghaus,  Nensi Segarić, Ante Babić 

Nenazočni: Amalija Colić, Jadranka Nižić –Peroš 

Ostale osobe nazočne na sjednici ŠO: ravnatelj, tajnica 

Nakon što je predsjednica  ŠO  utvrdila  da postoji  kvorum predložila je  dnevni red: 
 

Dnevni red: 
1. VERIFIKACIJA ZAPISNIKA SA 18.SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 
2. DONOŠENJE FINANCIJSKOG PLANA ZA 2016.GODINU S PROJEKCIJOM ZA 2017. I  2018.GODINU 
3. PLAN NABAVE ZA 2016.GODINU 
4. PRETHODNA SUGLASNOST ZA ZASNIVANJE RADNIH ODNOSA 
5. PRAVILNIK O ZAŠTITI NA RADU 
6. MATURALNO PUTOVANJE 
7. MATURALNA ZABAVA  
8. DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA STATUTA ŠKOLE 

9. IZMJENE I DOPUNE PLANA NABAVE ZA 2015.GODINU 

10. RAZNO 
           

Ad. 1  Usvojen je zapisnik  s 18. sjednice Školskog odbora. 

   

Ad. 2  Usvojen je financijski plan za 2016.godinu s projekcijom za 2017. i 2018. godinu.   

 

Ad. 3  Dana je suglasnost na Plan nabave za 2016.godinu.  

  

Ad.4  Dana  je prethodna suglasnost ravnatelju za zasnivanje radnih odnosa s : 

-Majom Kokorić, prof.psihologije, na radno mjesto nastavnice psihologije na neodređeno, nepuno radno vrijeme, 

-Jadrankom Matulićem,magistrom glazbene umjetnosti na radno mjesto nastavnika glazbene umjetnosti, na 

neodređeno, nepuno radno vrijeme,  

-Mateom Kolanović, prof.engleskog i talijanskog jezika, na određeno, puno radno vrijeme  na radno mjesto nastavnice 

engleskog i talijanskog  jezika, do povratka profesorice Glorije Ledenko na rad. 

 

Ad 5 Usvojen je  Pravilnik o zaštiti na radu. 
 

Ad.6  Ravnatelj je izvjestio prisutne s postupkom izbora agencije za provedbu  maturalne ekskurzije.  

 

Ad.7 Ravnatelj je izvjestio prisutne o organizaciji maturalne zabave učenika  naše škole. 

 

Ad.8 Usvojene su Izmjene i dopune Statuta Gimnazije Vladimira Nazora. 

 

Ad.9 Dana je suglasnost za Izmjene i dopune Plana nabave za 2015.godinu. 

 

Ad.10Pod točkom razno ravnatelj je upoznao članove Školskog odbora sa zahtjevom učenice naše škole za promjenu 

programa.  

 

Nakon što su iscrpljenje sve teme dnevnog reda predsjednica je zaključila sjednicu. Sjednica je završena u 13,55. 

 

 

                                                                                                              Predsjednica Školskog odbora: 

          Ana Bjeliš, prof. 
 

 

 


